

## MØTEINNKALLING/-REFERAT NR. 5

**Møte:** NTNUI-langrenn

**Dato:** 04.09.2018

**Tid:** 16:30 – 18:35

**Møtested:** Klæbuveien 134a

**Møteleder:** Jørund Vala

**Innkalt:** Jonas Riseth, Anna Jensen, Ole Hulbak, Andreas Faanes, Jørund Vala, Sindre Grøstad, Marcus Braathen, Elise Langkaas, Gunnar Wang-Haugseth, Sebastian Torgersen

**Ikke møtt:** Andreas Faanes

Sak:	Sakstittel/ -innhold
0	<b>Kake:</b> <b>Godkjent</b>
1	<b>Evaluering Swecosprinten (v/Alle)</b> <ul style="list-style-type: none"><li>- Gikk veldig bra på renndagen</li><li>- Perfekt antall funksjonærer</li><li>- Kanskje litt få deltakere. Trenden forsterkes når sprint og på gløshaugen.</li><li>- Direkte kontakt fungerer best</li></ul>
2	<b>Nyheter fra HS (v/Jørund)</b> <ul style="list-style-type: none"><li>-</li></ul>
3	<b>Bli-kjent-trening (v/Gunnar)</b> <ul style="list-style-type: none"><li>- Hovedansvar trening: Jonas, Gunnar og Sindre tar regien. 4x8min 2minp</li><li>- Hovedansvar presentasjon: Jørund</li><li>- Mat + drikke i boks</li><li>- Auditorie i boks, men venter på 1 spm.</li><li>- <b>Fotball, spør i løst og fast.</b></li></ul> <b>Bli-kjent-fest (v/Gunnar)</b> <ul style="list-style-type: none"><li>- Går av seg selv</li><li>- Velkomstdrink?</li></ul>
4	<b>Meråkersamling (v/Marcus)</b> <ul style="list-style-type: none"><li>- Alt i rute</li></ul>

	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Åpne påmelding torsdag 06.sept 10:00</li> <li>- <b>Booke rulleskibanen</b></li> </ul>
5	<p><b>Oppdatering fra kasserer (v/Andreas)</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Internrevisjon frist 10.september</li> </ul>
6	<p><b>Utenlandstur (v/Jørund og Anna)</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Overnatting ok, 7.-10.feb Liberec, 10.-11.feb Praha</li> <li>- Bysprint på fredag kveld</li> <li>- Informere om anbefalte flybilletter</li> <li>- <b>Åpne bindende påmelding</b></li> <li>- <b>Mandag 24. sept. 10:00</b></li> <li>- 30 plasser</li> </ul>
7	<p><b>Arrangementer og treninger høst 2018 (v/Jonas og alle)</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Jentetrening om 1 uke, <b>Anna og Elise</b> ordner</li> <li>- <b>Testcup:</b></li> <li>- Dragvoll testløp (18.sept), Bjørndalen staketest (4.oktober), Meråker testrenn KM (23.sept), Gråkallen Opp (21.okt)</li> <li>- Vassfjelldatoer – 15.sept, 29.sept, 13.okt, 27.oktober, 10.nov, 17.nov, 24.nov</li> <li>-</li> <li>- <b>Gråkallen Opp – styret tar seg av arrangøroppgaven</b></li> <li>- Spontane onsdagsøkter (<b>Anna</b>)</li> <li>- Rom for andre arrangementer</li> <li>- Styremiddag hos Faanes (<b>Elise</b> er arrangør)</li> </ul>
8	<p><b>Ny mail (v/Jørund)</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Fornøyde eller ikke?</li> <li>- Disk-tilgang</li> <li>- Noe treg respons..</li> </ul>
9	<p><b>Oppdatering av hjemmesiden? (v/Sebastian)</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Noen sider bør slettes helt</li> </ul>
10	<p><b>Fiskebeiner'n (v/Sebastian)</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Ny utgave til Meråkersamlinga</li> <li>- <b>Deadline: 17.09.2018</b></li> </ul>
11	<p><b>Team NTNUI Sweco (v/Ole)</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Noe nytt?</li> <li>- Venter fortsatt på svar om team.</li> </ul>

12	<b>Materalansvarlig</b> <ul style="list-style-type: none"><li>- Prøve klær på bli-kjent-trening, klesbestilling like etter</li><li>- Elise ordner sokker</li></ul>
12	<b>Alle sitt hjørne (v/Alle)</b> <ul style="list-style-type: none"><li>- Andre kommentarer, tanker eller forslag?</li><li>- Premiepenger – ble besluttet dele de resterende 2500kr, med 1000kr og 1500kr på hhv Gråkallen Opp og Testcup.</li><li>-</li></ul>
13	<b>Eventuelt</b> <ul style="list-style-type: none"><li>- Neste møte blir i slutten av september</li><li>- Uttakskomite: Må bestemmes ila høsten. Forslag om Jonas som leder, styret er positive</li><li>- Utakksrenn må settes når terminlisten er klar. (Hyttekarusell)</li></ul>

---